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Saksprotokoll 

 
Utvalg: Trondheim studentråd 

Møtedato: 30.01.2023 

Sak: 6/23 
  

Tittel: Saksprotokoll - Til uttalelse Området Høgskoleveien - Grensen, 
detaljregulering, sluttbehandling  

Resultat:  

Arkivsak: 20/58340 
 
Vedtak: 

Trondheim studentråd avgir følgende 

Uttalelse: 

Trondheim studentråd mener utviklingen av NTNU og samlokalisering rundt Gløshaugen er et viktig 
steg i utviklingen av kunnskaps- og studiebyen Trondheim. Reguleringsplanene for området er et 
viktig grunnlag for å sikre et godt helhetlig rammeverk for fremtidens bycampus og for å koble 
sammen byen, universitetet og næringslivet. 
 
Studentrådet mener det er viktig at det legges til rette for alle nåværende og fremtidige miljøtiltak for 
både takoppbygging og fasadeutforming, og at prosjektet bør gjenspeile kommunens og Stortingets 
miljøambisjoner.  
 
Studentrådet støtter kommunedirektørens vurdering av løsning for sykkelparkering. Grensen sees 
ikke på som et egnet sted for sykkelparkering i området. Det bør sikres tilstrekkelig sykkelparkering 
ved viktige målpunkt. Studentrådet mener det er viktig å se forskjellen på studentenes behov for 
sykkelparkering og de ansattes behov. For studenter er nærhet til undervisningsareal viktigere enn 
tak og innendørs parkering. Et premiss for fritak ved Studentersamfundet var at sykkelparkering 
etableres ved Helgasetr. Det er derfor viktig å se sammenhengen i sykkelparkeringer rundt hele 
Elgeseter området. 
 
Trondheim Studentråd mener bygget på felt BOP1 (Fengselstomta) må begrenses til fire etasjer 
(+38,5 m kotehøyde). Forslagsstillers ønskede byggehøyde vil skape et dominerende bygg som vil gå i 
kontrast med Studentersamfundet, og bør unngås. Studentersamfundet er et verneverdig og ikke 
minst ikonisk bygg i Trondheim by. Det er derfor viktig å ta hensyn til at det er god siktlinje til bygget 
og at bygningen bak ikke blir for dominerende.  
 
Behandling: 
Følgende fellesforslag ble foreslått: 
Trondheim studentråd mener utviklingen av NTNU og samlokalisering rundt Gløshaugen er et viktig 
steg i utviklingen av kunnskaps- og studiebyen Trondheim. Reguleringsplanene for området er et 
viktig grunnlag for å sikre et godt helhetlig rammeverk for fremtidens bycampus og for å koble 
sammen byen, universitetet og næringslivet. 
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Studentrådet mener det er viktig at det legges til rette for alle nåværende og fremtidige miljøtiltak for 
både takoppbygging og fasadeutforming, og at prosjektet bør gjenspeile kommunens og Stortingets 
miljøambisjoner.  
 
Studentrådet støtter kommunedirektørens vurdering av løsning for sykkelparkering. Grensen sees 
ikke på som et egnet sted for sykkelparkering i området. Det bør sikres tilstrekkelig sykkelparkering 
ved viktige målpunkt. Studentrådet mener det er viktig å se forskjellen på studentenes behov for 
sykkelparkering og de ansattes behov. For studenter er nærhet til undervisningsareal viktigere enn 
tak og innendørs parkering. Et premiss for fritak ved Studentersamfundet var at sykkelparkering 
etableres ved Helgasetr. Det er derfor viktig å se sammenhengen i sykkelparkeringer rundt hele 
Elgeseter området. 
 
Trondheim Studentråd mener bygget på felt BOP1 (Fengselstomta) må begrenses til fire etasjer 
(+38,5 m kotehøyde). Forslagsstillers ønskede byggehøyde vil skape et dominerende bygg som vil gå i 
kontrast med Studentersamfundet, og bør unngås. Studentersamfundet er et verneverdig og ikke 
minst ikonisk bygg i Trondheim by. Det er derfor viktig å ta hensyn til at det er god siktlinje til bygget 
og at bygningen bak ikke blir for dominerende.  
 
Votering: 
Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Elektronisk dokumentert godkjenning uten underskrift


